
یک شنبه   20  شهریور  1401   شماره 3516 6

تاریخ و ریشه فولاد در کشور به ذوب آهن اصفهان بر می گردد
در بازدید مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی و نماینده مردم لنجان عنوان شد:

میرهاشم موسوی مدیر عامل سازمان تامین اجتماعی و حسین رجایی نماینده مردم 
شهرستان لنجان در مجلس شورای اســامی ۱۸شهریورماه با حضور در ذوب آهن 
اصفهان با مسئولین شرکت دیدار و گفتگو کردند.نماینده مردم لنجان در مجلس در 
ایــن دیدار بر لزوم  افزایش تعامات ذوب آهن و جامعه اطراف تاکید کرد. وی افزود: 
ذوب آهن اصفهان از بزرگترین تولید کنندگان فولاد در کشــور اســت وخدمات این 
مجموعه صنعتی به مردم منطقه تاثیر گذار است.مدیر عامل سازمان تامین اجتماعی در 
این دیدار ضمن تشکر از تاش های انجام شده در راستای افزایش تولید، شفافیت در 

همه موضوعات و توسعه محصولات شرکت با توجه ویژه به محصولات با تکنولوژی 
پیشــرفته و منحصر به فرد را از عوامل موفقیت دانســت و بر توجه به آن تاکید کرد.

موسوی بیان داشت: سهامداران سازمان تامین اجتماعی از اقشار کم درآمد و ضعیف 
جامعه  می باشند وهر چه ما تاش کنیم دارایی های این سازمان را به سود مطلوب 
برسانیم ،بازنشستگان در آینده آسوده تر زندگی میکنند.وی افزود: در حال حاضر این 
هــدف در ذوب آهن اصفهان با جدیت دنبال می شــود وامیدوارم با مدیریت صحیح 
وبرنامه ریزی لازم ،موانع تولید بر طرف شود وبه سود واقعی برسیم وذوب آهن بایستی 

به ســرعت اهداف خود را محقق کند.مدیر عامل سازمان تامین اجتماعی دو شاخص 
تولید و ســود در ذوب آهن اصفهان را از اولویت های این ســازمان دانســت و بیان 
داشت: موضوع درمان ، سامت ومحیط زیست بسیار مهم است وذوب آهن هرچه می 
تواند بایســتی هزینه کند تا مسئولیت خود در قبال کارکنان و مردم منطقه را بهتر به 
انجام برساند. در این دیدار مهرداد تولائیان معاون بهره برداری ذوب آهن اصفهان در 
خصوص تحقق ۱۰۳ درصدی برنامه تولید ۳ میلیون تنی از ابتدای سال جاری و پروژه 

های در حال اجرا از جمله بازسازی باتری شماره ۲ کک سازی توضیحاتی ارایه داد.

شهرستان
اخبار کوتاه 

گنبــدکاووس – قربــان حاجی مخمــی خبرنگار 
پیشکسوت اســتان گلستان: جلســه ای با حضور دکتر 
شادمهر نماینده محترم گنبدکاووس و بخش داشلی برون، استاد 
هادی خرمالی رئیس دفتر نماینده، حسینی مسئول روابط عمومی 
آ پ گنبدکاووس و مجری این مراســم و خبرنگاران مطبوعات، 
خبرگزاریها، مدیران ســایت ها و فضای مجازی در محل ســالن 
کنفرانس خبازان این شهر برگزار گردید.در این جلسه، ابتدا آقای 
حسینی در خصوص فلسفه تشکیل و برگزاری این جلسه سخنان 
کوتاهی ایراد فرمودند وســپس اعام نمودند که ابتدا خبرنگاران 
حاضر در جلسه ســؤالات خود را به ترتیب مطرح نمایند و آنگاه 
دکتر شــادمهر به پرسش های مطرح شــده، پاسخ های لازم را 
مبذول نمایند.دکتر شادمهر ضمن سام و عرض ادب به یکایک 
شما خبرنگاران محترم و بزگوار در رابطه به سؤالات مطرح شده، 
چنیــن پاســخ داد و در مورد عقب ماندگی گنبــدکاووس گفت: 
گنبدکاووس در بخش های مختلف زیرساختی از جمله مانند راه 
های ارتباطی، آب آشامیدنی، برق و بهداشت و درمان با محرومیت 
و عقب ماندگی های های تاریخی مواجه  است و برای پیگیری 
و رایزنی های لازم از طریق نهاد ریاســت جمهوری و سازمانها و 
وزارتخانه های متولی صورت گرفته است.نماینده گنبدکاووس در 
مورد مفهوم آکادامی و مدرســه فوتبال نیز چنین نظر داد و گفت: 
آکادامی فوتبال با مدرســه فوتبال با هم متفاوت هستند و درست 
است فاز اول آن چمن مورد نظر است ولی در فاز دوم و سوم آنجا 
باید خوابگاه داشته باشد و نیز مکان تدریس داشته باشد و حالا که 
آقای درودگر بعنوان یک فرد متشخص و مدیر و سرمایه گذار در 
گنبد سرمایه گذاری کرده، باید به وجود ایشان افتخار بکنیم و او را 
تشویق نماییم و اگر چنین سرمایه گذاری را از دست بدهیم، قدر 
آن را بعــداً می فهمیم و در این مورد یعنی آکادامی فوتبال اینقدر 
سنگ اندازی کردند که اگر درودگر نبود، شخص دیگری ول می 
کرد و می رفت و لذت جناب درودگر پشتوانه دارند و قبا سرپرست 

بودند و بخاطرداشتن رزومه کاری این کار بزرکگ را بعهده گرفتند 
و کما اینکه اگر اســتاد خلیل آزمون پدر ســردار آزمون بخواهد 
آکادامی والیبــال در گنبدکاووس احداث نماید، بنده با جان و دل 
از ایشان حمایت خواهم کرد. چرا که آکادامی حالت بین امللی دارد 
و یا سردار آزمون بخواهد آکادامی اسبدوانی و پرورش آن احداث 
نماید، من در کنار ایشــان خواهم بود چرا که سردار ها و صابری 
ها در این آکادامی ها رشــد خواهند کرد و ارز آوری زیادی دارند) 
فوتبالیست، والیبالیســت و اسب(.وی در خصوص دانشکده علوم 
پزشکی گنبدکاووس اظهار داشــت و گفت: راه اندازی دانشکده 
علوم پزشــکی در گنبدکاووس که افــزون بر یک میلیون نفر از 
اهالی شــرق استان گلستان خدمات درمانی می دهد، با آموزشی 
شدن چهار بیمارستان دولتی که از مهر ماه امسال دانشجو پذیرش 
خواهند کرد، نهایی شــده و در آینده ای نزدیک عملیاتی خواهد 
شد.نماینده گنبدکاووس ضمن تشریح منطقه آزاد و تجاری اینچه 
برون چنین پاسخ داد و گفت: منطقه آزاد تجاری – صنعتی اینچه 
برون در حوزه جغرافیایی این شهرستان قرار دارد و با معافیت های 

مالیاتی که برای سرمایه گذاری در این منطقه پیش بینی شده و 
نیز آمادگی سرمایه گذاران داخلی و خارجی، منطقه آزاد اینچه برون 
ظرف 5 الی 6 ســال آینده رشد و شکوفایی خاصی در بین سایر 
مناطق آزاد کشــور پیدا خواهد کرد.وی افزود: هم اکنون عملیات 
فنس کشی محدوده منطقه آزاد اینچه برون در حال انجام است 
و پس از آن اراضی جهت ســرمایه گذاری افراد واگذار و در ادامه 
عملیات ایجاد زیر ساخت ها انجام خواهد شد و عواید اقتصادی و 
اشتغالی که قرار است با راه اندازی منطقه آزاد تجاری – صنعتی 
اینچه برون حاصل شــود، متعلق به کل استان گلستان و بویژه 
گنبــدکاووس خواهد بود و هم اکنون یکی از بهترین مشــاوران 
مناطق آزاد کشور مشغول انجام طرح مطالعاتی این منطقه است.

دکتر شادمهر در رابطه با راه آهن منطقه چنین جواب داد و گفت: 
طرح مطالعات راه آهن اینچه برون – گنبدکاووس– آزادشهر – 
شاهرود در حال انجام است و در آینده ای نزدیک عملیات اجرایی 
این طرح زیر ساختی بعنوان بهترین مسیر اتصال به کریدور شمال 
به جنوب و مورد تأیید اســتاندار گلستان، مجمع نمایندگان مردم 

اســتان در مجلس شورای اسامی و نمایندگان ادوار گذشته این 
استان شمالی است، آغاز خواهد شــد.وی در رابطه با بیمارستان 
4۰۰ تختخوابی گنبدکاووس اشــاره کرد و چنین اظهار داشــت: 
احداث بیمارســتان 4۰۰ تختخوابی گنبدکاووس هم که به خاطر 
مشکل تأمین نشدن زمین تا کنون اجرایی نشده، بزودی با تحویل 
زمین توســط بنیاد علوی و شــهرداری عملیات اجرایی آن آغاز 
خواهد شد.دکتر شادمهر در باره جاده نفت گذری انداخت و گفت: 
اعتبارات ملی خوبی برای تکمیل جاده نفت که مجوز ماده ۲۳ آن 
هم اخذ شده، اختصاص یافته است و قباً برای جاده نفت قطره 
چکانی بودجه می آمد  و حتی دنبال شــهر شدن کرند رفتم و بی 
سر و صدا شــهر کرند را گرفتم.و سفر کمیسیون های عمرانی، 
کشــاورزی و فرهنگی مجلس مصوباتی دارد که با اجرایی شدن 
آنها، این شهرستان در مسیر جهش برای رفع عقب ماندگی های 
زیر ساختی قرار خواهد گرفت. از اصفهان و کرمان و یزد مدیر کل 
ها اتوبوسی به مجلس می آیند ولی تا کنون یک مدیرکل از استان 
گلســتان ندیدم که برای جذب بودجه به تهران  و مجلس آمده 
باشــد!نماینده گنبدکاووس و بخش داشلی برون در رابطه با سفر 
رئیس جمهور به استان گلستان گفت: در سفر اسفند ماه ریاست 
جمهوری اعتبارات خوبی برای استان و هم گنبدکاووس پیش بینی 
شد که ۲ هزار میلیارد ریال برای رفع مشکل آب آشامیدنی روستا 
های نوار مرزی این شهرســتان بخشی از آن است و این مبلغ را 
چه کسی گرفته است ؟ ۱4 روستای من آب آشامیدنی ندارد و ۲۸ 
ســال آب و فاضاب من راکد مانده است و به جرأت عرض می 
کنم  من برای مردم وارد میدان شــدم و برای مفید بودن، آمدم تا 
صداقت خود را نشان دهم من از گروه شما هستم و بجای اینکه به 
من شلیک کنید، بنده را یاری دهید تا از حقوق تک تک شما دفاع 
نمایم و اگر تا کنون یک ریال کار مباح  کرده باشم برای من حرام 
باشــد! و لذا تا کنون 7۰۰ میلیارد ریال از این اعتبارات تخصیص 
یافته و با حفر 9 حلقه چاه آب، امسال مردم گنبدکاووس مشکل 

قطعی آب نداشتند و لذا دست آقای طاهری و سردار آزمون بعنوان 
خیر درد نکند که در این کار ما و مردم را یاری کردند و دولت برای 
تکمیل پروژه ملی جمع آوری فاضاب این شهر که ۲۸ سال در 
حال اجرا اســت و هنوز به نیمه راه نرســیده، ۱۱5۰ میلیارد ریال 
اعتبار مصوب کرد که قرار است مرحله نخست این طرح تا پایان 
امسال به بهره برداری برســد.وی افزود: دولت آیت الله رییسی، 
دولت کار، تحول و امید اســت و با وجود تحویل گرفتن دولت با 
45۰ هزار میلیارد تومان کسری بودجه که اکنون آن را تسویه کرد، 
اقدامات خوبی طی یک سال اخیر انجام داده که سفر به ۳۱ استان 
بخشی از آن است.دکتر شادمهر در مورد صدور مجوز نیروگاه در 
مقیاس کوچک چنین نظــر داد و گفت: صدور مجوز برای ایجاد 
نیروگاه های در مقیاس کوچــک در برخی ار نقاط گنبدکاووس 
با مجموع تولید 5۲ مگاوات برق، تحویل ۱۰۰ دســتگاه ترانس 
مناطق روستایی را از دیگر اقدامات دولت در گنبدکاووس است و 
ضمناً گنبد دارای ۱45 روستا است و بنابراین، برق شهرستان ما به 
4 ناحیه تقسیم خواهد شد و لذا برخی تجهیزات پزشکی و درمانی 
نیز برای این شهرستان مصوب و خریداری شده که درحال انتقال 
به مرکز درمانی است. پس نتیجه می گیریم که از این پس پروژه 
های ذیل دارای ردیف بودجه ملی شده و هرسال برای آنها تا زمان 
تکمیل و بهره برداری اعتبار پیش بینی شده است و بنابراین، بنا به 
اعام و گفته های نماینده مردم گنبدکاووس و بخش داشلی برون 
، گرفتن چهار پروژه زیر ساختی این شهرستان شامل» احداث راه 
آهن اینچه برون – گنبدکاووس- آزادشــهر – شاهرود و احداث 
بیمارستان 4۰۰ تخت خوابی و راه اندازی دانشکده علوم پزشکی 
و تکمیــل جاده ترانزیتی معروف به جــاده نفت« در ضمیمه ۲۰ 
قانون امسال شدنی خواهد بود.نماینده گنبدکاووس و بخش داشلی 
برون  از خبرنگاران درخواست کرد و گفت: از خبرنگاران بزرگوار 
گنبدکاووس)شرق گلستان( خواهش میکنم تا به نماینده خود در 
پیگیری مطالبات مردم و رفع کمبود های زیر ساختی کمک نمایند.

دکتر کریمی شهردار اراک خبر داد:

پیشرفت ۴۳ درصدی پروژه تقاطع غیر 
همسطح امام حسین )ع( 

همزمان با آغاز عملیات بتن ریزی عرشه شرقی میدان امام حسین )ع( کریمی 
شــهردار اراک با حضور در محل اجرای پــروژه از نزدیک در جریان چگونگی 
اجرای آن قرار گرفت.در جریان این بازدید کریمی شــهردار اراک در گفتگو با 
خبرنگاران بیان داشت: شروع اجرای پروژه تقاطع غیر همسطح امام حسین )ع 
( از اواخر شهریورماه  ۱4۰۰ آغاز و پس از مطالعات انجام شده و طراحی انجام 
شده همراه با شناسایی تاسیســات تاکنون معارضین در پروژه مذکور از جمله 
تیرهای برق ۲۰ کیلو ولت و خط گاز ۱6 اینچ فشار ۲5۰ پوند به طول ۳۰۰ متر 
جابجا شده و از ابتدای هفته جاری نیز جابجایی خط اصلی فاضاب شهری با 
قطر ۱۰۰۰ میلیمتر و طول 5۰۰ متر جابجا را در دستور کار داریم.وی افزود طی 
عملیات امروز که از ساعت شش صبح شروع شده عرشه شرقی پروژه به حجم 
۱۰۰۰ متر مکعب بتن ریزی انجام خواهد شد و با توجه به توافقات انجام شده 
با شرکت مخابرات استان بافاصله پس از اجرای سازه عرشه غربی، کانال خط 

مخابراتی و فیبر نوری نیز جابجا خواهد شد.

ثبت بیش از 800 بازدید کنترل کیفی و کمی 
از مجاری عرضه سوخت استان گلستان

سرپرست شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان از ثبت بیش 
از ۸۰۰ بازدید کنترل کیفی و کمی از مجاری عرضه سوخت استان از نیمه دوم 
مرداد ماهه ســال جاری تاکنون)۱5 شهریور4۰۱( خبر داد.سید محمد حسینی 
گفت:با عنایت به افزایش تردد مسافر در استان و افزایش رشد مصرف بنزین، 
به منظور ارایه خدمات مطلوب و جلوگیری از هرگونه تخلف و عرضه خارج از 
شبکه فراورده های نفتی، معاونین، روسای واحدها، روسای نواحی و کارشناسان 
واحدهای ستادی و عملیاتی در قالب تیمهای بازرسی و کنترل کیفیت و کمیت 
باحضور مســتمر و شبانه روزی در مجاری عرضه سطح استان بر روند و نحوه 
سوخترسانی نظارت کامل دارند.وی بیان داشت: دراین راستا از نیمه دوم مرداد 
ماه سال جاری تاکنون با اســتفاده از نیروهای بسیجی پایگاه بسیج منطقه و 
پرسنل تاشگر، بیش از ۸۰۰ مورد بازدید میدانی و گشت شبانه از جایگاههای 
عرضه فراورده های نفتی سطح استان گلستان بعمل آمده است.حسینی اظهار 
داشت:با توجه به روزهای پایانی فصل تابستان و به تبع آن اوج مصرف بنزین 
و نفتگاز بایستی با تاش مضاعف و برنامه ریزی دقیق و با مدیریت صحیح و 

اصولی روند افزایشی مصرف را کنترل نماییم.

مدیر مخابرات منطقه گلستان : 

تعدیل تعرفه موجب افزایش کیفیت 
خدمات مخابرات خواهد شد

مدیر مخابرات منطقه گلســتان تعدیل تعرفه را عامل موثر در افزایش کیفیت 
خدمات مخابرات دانســت .دکتر غامعلی شهمرادی که پیرامون مزایای تعدیل 
تعرفه های مخابراتی سخن میگفت با اشاره به تاثیر تعدیل تعرفه در کیفیت بخشی 
به خدمات و سرویسهای مخابراتی آنرا عامل مهمی در این زمینه دانست .وی گفت 
در صورتیکه پس از ۱۲ سال عدم تغییر در تعرفه مخابراتی همچنان ثابت باقی 
بماند وشاهد تعدیل در تعرفه ها نباشیم نمیتوان انتظار داشت که توسعه مخابرات 
در استان و کشور را داشته باشیم.مدیر مخابرات منطقه گلستان ، عدم نوسازی و 
پشتیبانی مطلوب شبکه را ناشی از کمبود نقدینگی در مخابرات عنوان کرد و افزود: 
عدم امکان توسعه شبکه در مکان های جدید و بدون ارتباط ، عدم امکان تامین 
ملزومات مصرفی و در نتیجه افت پایداری شبکه ، عدم امکان تکمیل مسیرهای 
پشتیبانی و افزایش اختال همپنین عدم تحقق سیاست های دولت سیزدهم د 
رتوسعه فناوری و ارتباطی کشور از مواردی است که عدم تعدیل تعرفه ها موجب 
آن خواهد شد.دکتر غامعلی شهمرادی در پایان سخنان خود همکاری ، حمایت 
و همراهی نهادهای تصمیم گیرنده در تعدیل منطقی تعرفه ها را خواستار شد و 
گفت : مزایای این تصمیم درست قطعا عاید مردم عزیز کشور خواهد شد تا بتوانند 

با کیفیت ترین ارتباطات مخابراتی را دراختیار داشته باشند.

مسئولان جدید شهرداری گرگان 
منصوب شدند 

طی حکمی از ســوی مهندس سیدالنگی، مسئولان جدید حوزه های مختلف 
شهرداری گرگان احکام خود را دریافت کردند.جلســه شورای اداری شهرداری 
گرگان با حضور مهندس سید محمدرضا سیدالنگی سرپرست شهرداری، معاونین 
و مدیران حوزه های مختلف شــهرداری گرگان برگزار شد.در پایان این جلسه، 
مسئولان جدید به شرح زیر منصوب شدند و احکام خود را دریافت کردند:شهرام 
شاکری – سرپرست معاونت شهرسازی و معماری / مقداد صادقیان – سرپرست 
معاونت زیربنایی، حمل و نقل و ترافیک / مجید میرزاحسینی – سرپرست مدیریت 
شهرداری منطقه یک / مجید طاهری – سرپرست مدیریت شهرداری منطقه دو 
/ محسن کریمی – سرپرست مدیریت شهرداری منطقه سه / ذبیح الله میقانی – 
مشاور شهردار / مرتضی فاضلی عارف – مدیر پروژه شهربازی مدرن / مهندس 
ضیایی – جانشین معاونت شهرسازی و معماری/ بیژن مومنی – سرپرست اداره 
سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی / مجید سعیدی – جانشین اداره سرمایه 
گذاری و مشارکت های مردمی / سکینه مسگر – سرپرست اداره روابط عمومی 
و امور بین الملل شــهرداری مرکز / آرش فولادیان – معاون فرهنگی سازمان 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشی / فرشــید نیک نژاد – سرپرست اداره زیباسازی / 
خانم شکیبا – سرپرست اداره فناوری اطاعات شهرداری مرکز / ایمان مظفری 
نیا – مدیر حوزه دفتر شهردار / مصطفی نودهی – دبیر قرارگاه جهادی محات / 
حسن افروشه - مسئول واحد توسعه اداره سرمایه گذاری / محسن بیدلی - دبیر 
کمیسیون ماده صد / حمیدرضا گالشی - رئیس اداره پدافند غیرعامل و جانشین 
شورای فرهنگی اجتماعی / جواد زردکوهی - رئیس دفتر شهردار / خانم مفیدی - 
رئیس دفتر معاون شهردار / محمدرضا معیری - جانشین معاونت خدمات شهری / 
جواد عسگری - واحد حقوقی شهرداری منطقه سه / حسین امامی - واحد حقوقی 
شهرداری منطقه یک / خانم شاهینی - فناوری اطاعات شهرداری منطقه سه / 
خانم ولی اللهی - حسابداری شهرداری منطقه یک / مهندس سوخته سرایی - 
مسئول شهرسازی شهرداری منطقه یک / مهندس مجنی نژاد - جانشین رئیس 

شهرسازی / مهندس مخبریان معاون شهرسازی منطقه یک

استاندار کردستان:

زائران در مراکز اقامتی شهرستان 
مریوان اسکان داده شدند

استاندار کردستان گفت: با بسته شدن مرز از سوی ستاد اربعین، تعداد زیادی از 
زائران حسینی که موفق به خروج از مرز نشده بودند در مراکز اقامتی شهرستان 
مریوان اسکان داده شدند.اسماعیل زارعی کوشــا در بازدید از وضعیت اسکان و 
خدمات دهی به زائرین اربعین حســینی که با همراهی مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی انجام شد، اظهار کرد: کارهای زیرساختی مناسبی در 
محورهای مواصاتی مسیرهای منتهی به مریوان و در پایانه مرزی باشماق برای 
خدمات رسانی به زوار حسینی صورت گرفته است.استاندار کردستان خدمت رسانی 
و میزبانی از زائران سرور و سالار شهیدان را افتخاری برای مردم کردستان به ویژه 
مردم سلحشــور مریوان عنوان کرد و افزود: اســتان کردستان تجربه سفرهای 
نوروزی را با موفقیت و با کمترین مشــکل پشت ســر گذاشت و انتظار می رود 
این بار نیز در میزبانی مناسب از این مهمانان ویژه سنگ تمام بگذارند.زائران اربعین 
حسینی دغدغه ای برای اسکان نداشته باشند.مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی کردستان هم در این بازدید با بیان اینکه تمام اقدامات و امکانات 
برای پذیرایی و خدمت رسانی به زائران مهیا شده است، گفت: زائران اربعین حسینی 
در شهرستان مریوان دغدغه ای برای اسکان نداشته باشند.یعقوب گویلیان اظهار 
کرد: با توجه به استقبال گسترده زوار حسینی از سفر به کردستان و مراجعه به مرز 
باشماق مریوان برای مشرف شدن به عتبات عالیات، مراکز اقامتی دارای مجوز 

استان تجهیز شد.

نشست خبری اصحاب رسانه با دکتر آمانقلیچ شادمهر نماینده مجلس شهرستان گنبدکاووس و بخش داشلی برون

گنبدکاووس در بخش های مختلف زیرساختی با محرومیت مواجه  است

: مدیرعامل آب منطقه ای گفت: وقوع دو سال آبی کم بارش بصورت متوالی شرایط را برای سال آبی آینده سخت 
تر خواهد کرد و با چالش بسیار سخت تری نسبت به امسال مواجه خواهیم بود.در نهمین جلسه شورای حفاظت از 
منابع آب استان که به ریاست فرهاد زیویار استاندار لرستان برگزار شد، داریوش حسن نژاد افزود: مشکات تامین 
آب شرب شهر خرم آباد از منابع آب زیرزمینی و چشمه ها در سال آبی پیش رو بسیار نگران کننده است و متاسفانه 
این مشکات در پاییز امسال بروز خواهد کرد.وی اضافه کرد: آب شرب شهر خرم آباد از سه چشمه اصلی که از 
ارتفاعات ســفید کوه تغذیه می شوند و چشمه های )سراب( مطهری، گلستان و گرداب دارایی عمده ترین منابع 
تامین آب شرب شهر هستند ، که عاوه بر این سه چشمه، از چندین حلقه چاه حفر شده در مخازن چشمه ها نیز 
به منظور تامین شرب استفاده می شود که با توجه به کاهش دبی چشمه ها و حجم آب نفوذی، نشان از افت این 
چشمه ها دارد.مدیرعامل آب منطقه ای در خصوص وضعیت دبی روان آبها افزود: به طور متوسط در مرداد ماه سال 
جاری نسبت به  مرداد ماه سال گذشته حدود 5۰٪ و نسبت به مرداد ماه طول دوره آماری 9۰٪ کاهش داشتند. 
در این بین رودخانه های بادآور، مادیان رود ، کشکان و سیاخور بیشترین کاهش راداشته و متوسط سطح آبهای 
زیرزمینی محدوده ی دیگر استان در مرداد ماه۱4۰۱ در مقایسه با مرداد ماه سال ۱4۰۰ بطور متوسط حدود یک متر 
و چهل سانتمتر افت داشته است که معادل حجمی حدود ۱۲۱ میلیون مترمکعب است ونسبت به سال گذشته حدود 
۱/۱ درصد  کاهش داشته است. داریوش حسن نژاد گفت: وضعیت تغییرات  تراز سطح آب زیرزمینی در آبخوان 
های محدوده های مطالعاتی حوزه عملکرد شرکت آب منطقه ای لرستان در مرداد ماه ۱4۰۱، در محدوده مطالعاتی 
خرم آباد حدود  6متر و 9۳ سانتیمتر و در مجموع میانگین  کل استان 7 مترو ۲۱ سانتیمتر سطح تراز آب زیرزمینی 
کاهش پیدا کرده است.وی در خصوص فعالیتها و عملکرد شرکت در برخورد با متخلفین افزود:  در پنج ماه سال 
جاری تعداد انسداد چاههای غیر مجاز  4۰ حلقه،4۳ حلقه چاه پلمپ ، ۳۰6 دستگاه کنتور هوشمند نصب ، شناسایی 
تعداد ۳65مورد اضافه برداشت، 9۲6 حلقه چاه  متخلف قطع برق، 4۰دستگاه حفاری غیرمجاز توقیف، 4۳ دستگاه 

موتور تلمبه غیر مجاز جمع آوری و تعداد ۲57 پرونده قضایی تشکیل شده، از فعالیت های آب منطقه ای است.

آیین تکریم مدیرعامل و معارفه سرپرســت شرکت بهره برداری نفت و گاز 
مارون با حضور مهندس علیرضا دانشی مدیرعامل شرکت ملی مناطق نفت 
خیز جنوب برگزار شــد.مهندس دانشی ضمن تقدیر از زحمات حمید کاویان 
در مدت تصدی مدیرعاملی شــرکت بهره برداری نفت و گاز مارون، گفت: 
شرکت نفت و گاز مارون از ابعاد مختلف از جمله وجود میدان پیچیده مارون 
که جزو 4 میدان نفتی بزرگ کشــور اســت، یکی از شرکت های مهم تابعه 
می باشــد و هدف از تغییر و تحولات مدیریتی، کمــک به پویایی و ایجاد 
فضای کاری جدید است.وی افزود: در شرکت نفت و گاز مارون چند موضوع 
از جمله بهبود وضعیت ساختاری، شکل گیری برخی ادارات، تقویت آموزش، 
رفع مشــکات نیروی انســانی، ایجاد جذابیت برای نگهداشــت نیروهای 
عملیاتی، توســعه مباحث دانــش بنیان و فناوری که خواســت مقام معظم 
رهبری اســت، تعریف پروژه های مرتبط با نوآوری و اختراعات و ابتکارات، 
هوشمندسازی، تعامات منطقه ای و برون سازمانی، توجه به مسئولیت های 
اجتماعی و مردم و افزایش خدمات غیرصنعتی باید مورد توجه و برنامه ریزی 
قرار گیرد.در این نشست حمید کاویان گزارشی از اقدامات صورت گرفته ارائه 
داد و بیان داشــت: با همکاری همه کارکنان و انجام کار تیمی منســجم و 
پشــتیبانی مدیریت ها و واحدهای ســتادی، در بحث تولید موفق شدیم هر 
ســال بیش از ۱۰۰ درصد برنامه تکلیفی را محقق سازیم، و در بحث برنامه 
حفاری چاه های توســعه ای، تعمیری و ترمیمی برآیند خوبی داشــتیم که 
برآیند در صورت پشتیبانی واحدهای ذیربط تا پایان سال مثبت می شود.وی 
افزود: با انجام اصاحیه ها در تاسیســات از کاهش ۱5۰ هزار بشکه ای در 
روز جلوگیری شد و با اجرای ۲ طرح با کمک بخش خصوصی، از گازسوزی 
نزدیک به 4۰ میلیون فوت مکعب در روز پیشــگیری به عمل آمد. در زمینه 
تعمیرات اساســی در ۳-4 سال اخیر در بین شرکت های بهره بردار در صدر 
هستیم و در بخش ساخت داخل و ارتباط با شرکت های دانش بنیان به طور 

میانگین هر سال 5۰۰۰ قطعه را از بخش خصوصی تامین نمودیم.کاویان در 
ادامه، جلوگیری از کاهش ۳۰ هزار بشــکه ای نفت بنگستان، نظم و انضباط 
مالی، پرداخت به موقع حقوق، طراحی و راه اندازی سیســتم یکپارچه منابع 
انســانی، واگذاری ۸5 درصد منازل به کارکنان عملیاتی، خرید تمام کالاها 
و واگذاری همه پیمان ها از طریق ســامانه، توســعه ارتباطات مخابراتی و 
رادیویی، تزریق بالای 9۸درصدی پساب نمکزدایی، کمک به بازسازی جاده 
های روســتایی، تامین ۲5 تانکر آبرسانی به روستاها، توسعه اماکن آموزشی 
به تعداد ۱5 مورد و کمک به ساخت ۱۲ مسجد با همکاری پایگاه بسیج را از 
دیگر اقدامات انجام شــده در این مدت برشمرد و از تاش کارکنان قدردانی 
نمود. قباد ناصری سرپرســت شــرکت بهره برداری نفت و گاز مارون نیز با 
تشــکر از حسن اعتماد مدیرعامل شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب، نظم 
و انضباط کاری، ســامت و شفافیت در امور محوله را از جمله اولویت های 

خود در مسئولیت جدید عنوان داشت.

علی رســولیان در نشست مشترک مدیران عامل شرکت شهرک هاي صنعتي و 
مدیران شــهرک ها و نواحی صنعتی غیردولتی سراسر کشور که به صورت ارتباط 
تصویري برخط برگزار شد، گفت: دستگاه های نظارتی نیز به صورت جدی در حوزه 
شــهرک ها و نواحی صنعتی غیردولتی نظارت دارند و در همین راستا نظارت های 
ما نیز باید حداکثری باشــد. معاون وزیر صنعت، معــدن و تجارت گفت: رویکرد 
این وزارتخانه در دولت ســیزدهم، حمایت از ارتقاء وضعیت شهرک های صنعتی 
خصوصی است؛ لذا در تاشیم با اعمال نظارت های لازم، به شکل گیری و تقویت 

این گونه شهرک ها کمک کنیم. 
به گزارش روابط عمومی ســازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران، 
علی رســولیان روز سه شنبه با بیان این مطلب در نشست مشترک مدیران عامل 
شرکت شهرک هاي صنعتي و مدیران شهرک ها و نواحی صنعتی غیردولتی سراسر 
کشور که به صورت ارتباط تصویري برخط برگزار شد، افزود: دستگاه های نظارتی 
نیز به صورت جدی در حوزه شــهرک ها و نواحی صنعتی غیردولتی نظارت دارند و 
در همین راستا نظارت های ما نیز باید حداکثری باشد. وی با تأکید بر این که باید 
ابزارهای قانونی لازم را برای نظارت بر شهرک ها و نواحی صنعتی غیردولتی داشته 
باشیم، اضافه کرد: اهلیت ها و صاحیت های فني لازم برای راه اندازی و فعالیت 

این گونه شهرک های صنعتی باید احراز و مشخص شود. 
رئیس هیأت مدیره و مدیرعامل ســازمان صنایع کوچک و شهرک هاي صنعتي 
ایران ادامه داد: بررسي قوانین، دستورالعمل ها و بخشنامه های مرتبط با شهرک ها 
و نواحی صنعتی غیردولتی با رویکرد رفع چالش ها و مشکات موجود، از اولویت ها 
و ضرورت های این ســازمان است. رســولیان تأکید کرد: صدور مجوزهای لازم 
به صورت الکترونیکی نیز به کاهش بروکراسی اداری و تسهیل فعالیت های سرمایه  
گذاری در این حوزه کمک شــایانی می کند. وی در بخش دیگری از سخنان خود 
با بیان این که 45 شــهرک و ناحیه صنعتی غیردولتی دارای پروانه تأسیس داریم، 
یادآور شــد: همچنین 64 شــهرک و ناحیه صنعتی غیردولتی دارای پروانه بهره 

برداری از سازمان صنایع کوچک و شهرک هاي صنعتي ایران در کشور وجود دارد. 
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت همچنین از انعقاد ۱۰ هزار و 4۱6 فقره قرارداد 
حق بهره برداري به گســتره 4 هزار و ۳7۱ هکتار در شهرک ها و نواحی صنعتی 
غیردولتی استان ها خبر داد. رسولیان اظهار داشت: تعداد واحدهای به بهره برداری 
رســیده در شهرک ها و نواحی صنعتی غیردولتی نیز 7 هزار و 6۰۱ واحد است که 

زمینه اشتغال نزدیک به ۱6۸ هزار نفر را فراهم آورده اند. 
در نشست مشترک معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت با مدیران عامل شرکت 
شهرک هاي صنعتي و مدیران شهرک ها و نواحی صنعتی غیردولتی سراسر کشور، 
برخي از حاضــران به بیان نکته نظرات، پیشــنهادات و تجربیات موفق خود در 
راستای تسهیل در انجام امور این  گونه شهرک ها و بررسی راهکارها و شیوه های 
نظارت بر فرآیند ایجاد و نگهداری آن ها در اســتان خود پرداختند. در این نشست 
همچنین مقرر شد اولین نشســت تخصصی مدیران شهرک ها و نواحی صنعتی 

غیردولتی کشور به زودي در یکی از شهرک های صنعتی غیردولتی برگزار شود.

مغایرتهای حرارتی بیش از ۱۰۰ درجه ســانتیگراد در پســت هــا و خطوط با موفقیت 
برطرف شد.تشــخیص به موقع هر نوع  مغایرت  حرارتی خصوصا مغایرتهای حرارتی با 
دمای  بالای ۱۰۰ درجه ســانتیگراد برای  تجهیزات پســتها و خطوط که منجر به بروز 
حادثه، بی برقی و همچنین گسترش حادثه میگردد نقش خطیری در عبور موفقیت آمیز 
از پیک تابســتان جاری داشــت. حمید بابایی مدیر امور نظارت بر تعمیرات پست ها و 
خطــوط برق منطقه ای گیان با اعام مطلب فوق گفت: مغایرت حرارتی بیش از ۱۲۰ 
درجه ای اتصالات کلمپ خط 6۳ کیلوولت خروجی شــهید کاویان و ترانس جریان 6۳ 
کیلوولت خروجی کیاشــهر پست رشت شمالی به موقع شناسایی و رفع عیب شدند. وی 
افــزود: همچنین مغایرت حرارتی بیــش از ۱۰۰ درجه ای اتصالات ارتباط دهنده بانک 
خازنی ۲۰ کیلوولت پســت آستانه و اتصالات کلمپ خط 6۳ کیلوولت شهید عضدی در 
اســرع وقت شناسایی و رفع عیب آنها با موفقیت انجام شد. بابایی گفت: انجام به موقع 
این اقدامات نقش بســیار مهمی در پایداری شبکه و تامین برق مشترکان و عبور موفق 
از پیک تابستان سال جاری و پیشگیری از بروز حوادث ، انفجار تجهیزات و جلوگیری از 
خاموشــی های بلند مدت داشت. مدیر امور نظارت بر تعمیرات پست ها و خطوط گفت: 
در راســتای شناسایی اتصالات سست و نقاط ضعیف تجهیزات پست ها و خطوط جهت 
ترمیم و حفظ پایداری شــبکه، 6۳  مورد از پست ها و خطوط انتقال و فوق توزیع تحت 
آزمون ترموویژن قرار گرفته و تعداد 9۰  نقطه حرارتی شناســایی و اقدامات لازم جهت 

رفع این عیوب توسط واحدهای اجرایی صورت پذیرفت. 

آیین تکریم از مهندس بیرامی و معارفه دکتر علی گلرخی به عنوان شهردار شهر جدید مهستان با حضور ارزشمند 
دکتر البرزی فرماندار جهادی شهرســتان ساوجباغ و مهندس ارمنده ریاست محترم شورای اسامی شهر جدید 
مهستان و دیگر مسئولین حاضر در این معارفه برگزار گردید.اعضای شورای شهر جدید مهستان با اکثریت آرا، دکتر 
علی گلرخی را به عنوان شهردار شهر جدید مهستان برگزیدند...دکتر البرزی فرماندار محترم شهرستان ساوجباغ 
در آیین معارفه شهردار شهر جدید مهستان ضمن گرامیداشت یاد شهدا   بالاخص سردار شهید حاج قاسم سلیمانی 
بیان فرمودند: از همه مردم و  مسئولانی که کمک می کنند تا خدمت به اهداف نظام مقدس جمهوری اسامی 
و برنامه های دولت سیزدهم محقق گردد تقدیر و تشکر می نمایم...دکتر البرزی اظهار داشت:  از امام جمعه شهر 
جدید مهستان ،به سبب دغدغه مندی و حساسیت ویژه ایشان به موارد مربوط به شهر مهستان در جهت خدمت به 
مردم تشکر ویژه می کنم...وی بیان کرد: برای ما هیچ چیز به اندازه مردم اهمیت ندارد و خط قرمز ما مردم هستند 
که به عنوان ولی نعمتان ما ، برای تامین رفاه مردم و اعطای حقوق مردم با هیچ کسی مذاکره و معامله ای نداریم. 
دکتر البرزی ادامه داد شاید تقصیر ما مدیران امروزی باشد  که بعضی ها میگویند چرا مردم دهه اول انقاب و دهه 
6۰ فرق کرده اند، ولی اعتقاد من این است که ما به عنوان خادمان مردم اگر عین مدیران سال 6۰ و همچنین شهید 
رجایی و باهنر باشیم مردمان ما هم همان مردم هستند.فرماندار شهرستان ساوجباغ تصریح کرد: شاید مدیران 
قدری فرق کرده باشند ولی مردم همان مردمند. جوانانی که نسل جنگ نیستند اما از بین آنها شهدایی همچون 
حججی ها روییده است که مقام معظم رهبری به این نسل خیلی امیدوار است و معتقد است اگر این نسل بهتر از 
نسل اول انقاب نباشد بدتر هم نیست. فرماندار ساوجباغ خبر داد: ستاد توسعه پایدار شهرستان ساوجباغ مدتی 
است که شکل گرفته و در این ستاد عاوه بر کار حوزه فرمانداری شهرستان حداقل به اندازه سه برابر مجموعه 
فرمانداری در ادوار گذشته فعالیت دارد. دکتر البرزی گفت: این ستاد هم اتاق فکر است و هم اتاق اجرا و همزمان 
برنامه ریزی ها انجام می شود و هم به صورت میدانی بدان جامعه عمل می پوشانیم و با شدت تحقق تصمیمات، 

مصوبات و اجرایی شدن آن رصد می کنیم. 

وقوع دو سال آبی کم بارش برای 
سال ۱۴۰۲سخت تر خواهد کرد

مراسم تكریم و معارفه مدیرعامل و 
سرپرست نفت و گاز مارون برگزار شد

فعالیت بیش از ۷ هزار واحد تولیدي و 
اشتغالزایي شهرک های صنعتی خصوصی

 9۰نقطه حرارتی 
شناسایی و رفع عیب شد

معرفی شهردار جدید
شهر جدید مهستان

با حضور فرماندار ساوجبلاغ و رئیس شورای شهر جدید مهستان برگزارشد؛مدیر امور نظارت بر تعمیرات پست ها و خطوط برق منطقه ای گیلان:مدیرعامل آب منطقه ای لرستان: 


